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Šesti kongres ZK
S lovesiife  J

| V veliki dvorani Gospodarskega razstavišča v Lju- =
5 bljani se je- v ponedeljek, 9. t.m . začel 6 . kongres Zveze s  
¡■ komunistov Slovenije, na katerem je sodelovalo 445 iz- 5 
|'voljenih delegatov, izmed 68.942 članov ZKS, Kazen 3  
: le-teh pa so na kongresu sodelovali tudi gostje iz repu- S 
¡i bUških in zveznih organov ZK, dr. Vladimir Bakarlč, = 
§ Nijaz Dizdarevič in Pal šo ti iz CK ZKJ ter zastopniki 3  
¡ deželnega komiteja KP Italije za Furlanijo m Julijsko 3. 
¡.krajino, deželnega komiteja KP Avstrije za štajersko, =
; socialistične stranke Italije in Trsta, slovenske kulturne = 
I in gospodarske zveze iz Trsta in Zveze slovenskih orga- = 
|  nizacij na Koroškem. 3

.Šesti kongres ZKS je .otvoril predsednik predsedstva 3  
s CK ZKS Albert Jakopič, za njim pa je v imenu CK ZKJ S 
1 kongres pozdravil dr. Vladimir Bakarič.

Po slavnostni otvoritvi 6 . kongresa je uvodno po- 3 
ročilo o vlogi, mestu in nalogah Zveze komunistov Slo- 3 
venije pri nadaljnjem razvoju socialistične Slovenije. 3 
imel dosedanji sekretar Izvršnega komiteja CK ZKS E 
Franc Popit. Po uvodnem referatu je prvi dan kongresa = 
sledila plenarna seja, naslednji dan pa je kongres po- 3 
tekal v delu petih komisij, medtem ko je bila ob 20. uri 3 
spet plenarna seja, na kateri so sprejeli novi statut ZKS. S 

Tretji dan kongresa so delegati poslušali poročila ko- 3  
misij, nate pa govor Borisa Zihrla o pomenu Ivana 3 
Cankarja za slovensko kulturno življenje. Po volitvah 3 

5 v nove organe ZKf je popoldne 6 . kongres razpravljal 3 
|  o resoluciji 6 . kongresa ZKS, nato pa se je novoizvoljeni =
|  CK ZKS sestal na svojo prvo sejo. . ... 3 .
i  Zaradi omejenega prostora in ob bogatih- gradivih S 
|  šestega kongresa ZKJ se moramo zadovoljiti s tem, da 3 
I ' bomo prihodnjič objavili pomembnejše izvlečke iz reso- =
|  lucije, ki jo je 6 . kongres sprejel ob zaključku svojega = 
s plodnega dela. 3
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Posnetek iz slavnostno
6. kongres ZKS

okrašene velike dvorane na Gospodarskem razstavišču, kjer je bil

Devetmesečno poslovanje tovarne elektronskih instrumentov
v Horjulu

¥  primerjavi z Sanskim obsegom 
prolzvodnfe v devetih mesecih za 
S23S odstotkov večja, p ro iz v o d n ja

* Pogled, v devetmesečno po- 
. slc-vaiije ' tovarne elektron
skih merilnih instrumentov., v 
Horjulu kaže nekatere razve,

. seljive rezultate, ki jih je. 
ta delovni kolektiv dosegel v 

¿dosedanjem letošnjem pošlo-

Sprejem  novih  članov  
v zvezo kom u n istov  PSO

Ka seji sekretariata 0 0  ZK 
Prdajno-servisoe organizacije, 
fce 25. novembra -,t l., so v 
organizacijo sprejeli nove čla
ne, ki so povečini sami iz
razili željo,. da bi se vključi
li v ZK in v njej aktivno so
delovali. :
Pred sprejemom novih čla

nov je poročal o trimeseč
ni dejavnosti ZK PSO njen 
sekretar Jože čebela, nato pa 
je bilo v organizacijo -spreje- 
tih 6  novih mladih sodelav
cev, medtem ko so bili trije 
člani ponovno sprejeti v 
Članstvo ZK.

Ob tej priložnosti je osnov
na organizacija na novo in 
ponovno sprejetim članom 
zveze komunistov ■ predala 
.članske. izkaznice, hkrati pa 
je vsakdo izmed devetih no
vih članov te osnovne, orga
nizacije prejel v spomin .tu
di knjigo s posvetilom.

Skupina aevetih novih članov, ki jih je osnovna organizacija Zveze komunistov Pro-dajno-servis- 
»e organizacije sprejela v svojo sredo

vanju ; Eden izmed pomemb
nih je prav gotovo! podatek, 
da je .-bila v letošnjih deve
tih mesecih mesecih kar za 
82,8% Večja proizvodnja od: 
proizTOdnj e v enakem obdob- •: 
ju. lanskega leta. V obdobju 
januar - september so v tej 
naši \ tovarni izpolniti 70,9% 
letnega proizvodnega načrta, 
oz. s septembre! za pod od
stotka - presegli dinamični 
plan : proizvodnje. To je -iz
polnjevanje proizvodnega na-" 
črta p:» .vrednosti, pradtem 
ko,izpoilnjen'anje po sorlimen-1  
tu izdelkov v tem pbdpbju. ni. .. 
bilo ¡ako ugodiio ,saj so ha 
področju :spirejemni6 jpiddajnih 
aparatur iz objektivnih raz. 
logov! v tem času izpolnili !e 
29,3% 'pred videnega piana, v SO- I 
gjas-ju s PSO . je bila . nižja 
(81,3%-) ■ tudi • proizvodnja 
elektronskih merilnih ‘instru
mentov medtem ko pa je pri- 
ostalih skupinah dzdedikov, ra- ’ 
žen pri CDC (na kar tovarna 
sama nima vpliva) proizvodni 
načrt bil močno presežen. Pri 
žičnih uporih na primer sp 
pfodzvodini načrt presegla za 
31,4%, pri regulacijskih tran
sformatorjih za 73,5% pri se
stavnih , delih in polizdelkih 
za 85,8%, pri telefonssih pre
stopnikih za 38,1%, razen te
ga pa so za nad 1,200.000 N 
din opravila. v teh mesecih • 
tudi uslugi: "

V primerjavi z lanskim de
vetmesečnim obdobjem je 
bila letos dosježana. veliko 
boljša .lakoraščeniost-proizvod
nih zmiogljivois-vt medtem ko 
pa bi leta bila ob večji plan
iki disciplini in boljši organi
zaciji dela v osnovnih delavni
cah lahko še večja.

Proizvodni. program je bil 
za razlikč od prejšnjih let, 
tržno in finančno zanimiv, 
saj so forsirali predvsem 
proizvodnjo elementov,. CDC 
in usluge-(vse to je obsegalo 
nad % celotne proizvodnje v 
obdobju januar - September),' 
kar. ni terjalo velike vezave 
obratovalnih sredstev, pač pa 
je omogočilo na eni strani 
hitro obračanje, na drogi stra
ni pa takšne finančne uspe
he, ..da so na osnovi le-teh 
lahko realizirali • tudi tolik-, 
šen deil-ostalega proizvodne
ga programa. Planiranje pro
izvodnje je bilo, dosledno 
vsklajeno s PSO, oz. potreba
mi tržišča;.1-žal so bile v tem 
obdobju le težave v izpolnje
vanju . dogovorjenih rokov," 

•kar-; ie bilo delno., odraz or
ganizacij skeh -. pom-anj kil jivo- 
stj v tovarni, delirio pa posle
dica vplivov-izven’tovarne in 
njenih.možriiosti.’ :
V, deVetihimesetilh je  bilo na 
domačem trgu prodanih več 
izdelkov, medtem. 'ko pa nt 
ušpelo, izpolniti 1 vseh’, izvoz
nih obveznosti!. Doseženi re
zultat -pri domači prodaji- je 
bili odraz agresivne prodajne 
politike 'PSO. To seveda .ter
ja  večje stroške, prodaje, so 
¡pa tudi uspehi, večji, saj do
tekajo.tako zadovoijiiveje no- 
va- naročila.: J |

Razveseljivo je tildi dej
stvo, da je PSO v letošnjem 

. letu uspelo razprodati dobr
šen del zalog' iz lanske pro
izvodnje- in iz prejšnjih let 
tako, da znašajo še 3,740.000 
n-ovih dinarjev, bodo še pa 
do konca poslovnega leta go
tovo še znižale.

(Nadaljevanje na 6 . strani)

GLASILO DELOVNEGA KOLEKTIVA ZF ISKRA -  INDO- 
SIRIJE ZA ELEKTROMEHANIKO, TELEKOMUNIKACIJE, 
ELEKTRONIKO, AVTOMATIKO IN ELEMENTE, KRANJ



r  Kavni mlinček ISKRA 
IGIRMI SENIOR z veliko 
I močjo in z veMkim števi- 
, kan vrtljajev (17500 v mi
nuti) zmelje kavo enako
merno in hitro. Kapacite
ta: 60 gramov.

S . Sušilnik za lase ISKRA 
GIRMI SENIOR ima po
leg moderne oblike izpo
polnjeno tudi funkcional
nost im nudi s plastično 
kapo s posebno pregibno 
cevjo ter s podstavkom 
(ki ga lahko pritrdite tu
di na zid) iste prednosti 
in uspehe fcoi običajna 
shauba« pri frizerju.

|' BRIVNIK BRAUN IS- 
KRA SPECIAL ima jekle
no strižno mrežico s pok 
krožnimi odprtinami in 
.faranovo drsno površino 
¡■— strižna površina 1141 
mm2 — 32 rezil iz pleme
nitega jekla — okvir striž
ne mrežice iz izredno od- 
! potnega delrina — pri- 
ključek za napetosti 110 
in 220 V — 3-ietaa med
narodna garancija in fiks
na maloprodajna cena 
1185,00 din. Nadomestni 
deli za oba brivnika so 
vedno v zalogi.

PORTOROŽ TS za spre
jem na srednjem, 49-m in 
kratkovalovnem območju. 
Sprejemnik ima 5 elek
tronk, valovno pretikalo s 
tastaturo, magično oko, 3 
W zvočnik* priključek za. 
magnetofon in za dodatni 
zvočnik. PORTOROŽ TS 
imaš vgrajen gramofon za 
reprodukcijo normalnih 
in makro plošč vseh hi
trosti in velikosti.

Omrežni priključek: 
220'V, 50'Hz. Velikost
545 X 330 X 310 mm.

ali ste pomislili, 
da je nakup
v lastnem podjetju
najidealnejši?

BRAUN ISKRA SIX- 
TANT je tehnično i® obli
kovno izredno dovršen 
brivnik; briivni sistem te
ga aparata ima strižno 
mrežico z nad 2 0 0 0  šeste- 
rokotnimi odprtinami in 
1256 mm2 strižne površine 
ter zajame ob posamez
nem brivnem gibu velik 
del obraza. Drsna površi
na polkrožne strižne mre
žice je izdelana iz čiste 
platine. Brivnik BRAUN 
ISKRA SIXTANT ima 
preklopnik za n/£'etasiti 
110V in 220 V, stikalo za 
Vključitev in izključitev 
aparata ter ločljivo pri
ključno vrvico z rtičem. 
BRAUN ISKRA SIXTANT 
je brivnik s 3-letno garan
cijo in. fiksno malopro
dajno ceno din.

TRIGLAV TS za sprejem 
na dolgem — srednjem — 
¡kratkem in ultrakratkem 
valovnem področju. Vgra
jen gramofon za repra- 

. duhajo normalnih in mi- 
kro plošč vseh hitrosti in 
velikosti.

BRAUN — PERMA- 
NENT — namizni plimski 
vžigalnik. Vžigafni sistem-' 
je- praktično neomejene 
trajnosti;' polnimo ga 1 
do 2  krat na leto; plamen 
lahko naravnamo. Veli
kost 104 X 74 X 32 mm.

16 tisoč
nas je v združenem podjetju

16 tisoč
nas je, ki bomo izbirali darila
za novoletne praznike

Tfa-asistomik Bled TS za 
kvaliteten sprejem  radijr 
sRega programa na sred
njem  valovnem območju.. 
Im a priključek za gramo
fon, prik ljuček za zima-- 
n ji zvočnik in  pri-Mjiaček 
za napajanje- jz omrežja, 
prek usm ernika US 220/9.

AVTO KOMBI EVS-IOa 
jê  primeren predvsem za 
obrtniška dela. Osnova je 
vitalni stroj EVS-IOa z 
naslednjimi priključki:; 
gumeni krožnik, čelna 
žična ščetka, 3 fibmi ko
luti, polami krožnik s . 
penasto gumo, doza polar
ne paste. Omrežni pri
ključek 220 V, 50 Hz.

TV STABILIZATOR j.e 
kontruiran za televizijske 
sprejemnike, koristno pa 
rabi tudi za magnetofone, 
radijske sprejemnike, gra
mofone itd. saj stabilizira 
napetost na 220 V ±  2 %' 
pri nihanju omrežne na
petosti- od, 160 do 280- V.

Velikost 262 X 190 X 9-1 
mm.

GAMOFON GK-35 _ j 
vgrajenim tfansistorskinn 
ojačevalnikom, grantofo. 
nom GR-6 in 2 W zvočni
kom. . Kaseta je lesena, 
prevlečena s PVC folijo v 
več barvnih, kombinaci
jah.

Velikost .prenosnega 
kovčka 397 X 262 X 166

GRAND — televizijski 
sprejemnik za kvaliteten, 
sprejem prvega in druge, 
ga TV programa. Kan. 
struiran je po najnovejših 
izsledkih tehnike in obli
kovan po najsodobnejših 
žettjah potrošnikov.

Velikost; ekran 59cm;' 
sprejemnik 700-X 510 X390 
mm.

K vsakemu televizorju 
GRAND dobavljamo tudi 
stojalo za sprejemnik.

STEREO GRAMOFON- 
GK-57 — RONDO z vgra
jenim stereo transdstor- 
skim ojačevalnikom, gra
mofonom GR-6  to z dve
ma zvočnima omaricama s 
3 W zvočnikom. Kaseta iit 
zvočni omarici so leseni in 
furnirani s kanadskim 
'orehom; plastičen prozo
ren pokrov.

Velikost 130 X 283 X 341 
mm.

BATERIJSKI VŽIGAL' 
NIK ZA PLIN ima zane
sljiv vžig, majhno porabo 
in možnost zamenjave/ ba
terije. Posebno priročen 
je za prižiganje plinskih 
bojferjev. ,

Vžigalma tuljava: 3 V 
(okrogla baterija št. 2. 
RIO):. Trajanje vžiga: 1 d» 
3 sefc. Velikost 210 X 26 
ram 0 ; teža z baterijo* 
11® gr.

iskra omogoča
¡poseben popust



Gospodarski plan »Elektromehanike« za leto 1969
Plan letošnje proizvodnje 244 milijonov N  din, v naslednjem letu bo proizvodnja 
ta 13 % večja — 5 °/o več zaposlenih — Z instrumenti gospodarskega plana vna
prej določen poslovni uspeh

Upravni odbor Iskrine tovarne elektrotehničnih in finome- 
haničnih izdelkov v Kranju je S. decembra obravnaval in 
sprejel predlog gospodarskega plana za leto 1919. Plan so 
sestavili v plansko-analitskem oddelku finančne službe. Na 
prihodnjem zasedanju bo o planu sklepal še delavski svet 

S tovarne.
3 PROIZVODNJA
Gospodarski plan tovarne 

temelji na planu proizvodnje, 
ta pa na planu prodaje prek 
prodajno servisne organizaci
je (PSO) ter neposredne pro- 

j daje, to je na potrebah trži
šča. V planu so zajeti nasled
nji elementi gospodarjenja:

I plan proizvodnje, planiramo 
3 število zaposlenih, storilnost, 

osebni dohodki, stroški, po
slovna sredstva, prodaja ter 
konično pričakovani ustvar
jeni celotni dohodek in deli, 
tcv. Vsi ti elementi so prika
zani po sedaj veljavnih pred
pisih v gospodairskeht poslo
vanju. Za naslednje leto bo
do namreč veljak pred
pisi o sredstvih, o knjigovod
stvu, o oblikovanju in delit. 
m celotnega dohodka ipd. 
vendar doslej še.niso dokon
čno znani oz. sprejeti. V pla
nu je samb informativno pri
kazan nov razpored zajema
nja stroškov, medtem ko .je- 
celotni dohodek (-im delitev) 
planirana že po fakturirani re
alizaciji.

Plan proizvodnje. temelji,, 
kot rečeno, na tržnih potre
bah oz. pričakovani možnosti 
prodaje, obenem pa so upo
števane še zaloge izdelkov iz 
preteklega obdobja. Zato se 
bo v -nasladnjem letu proiz

vodnja po panogah bistveno 
spremenila. Daleč največji de
lež proizvodnje zajema tele
fonija, kar je razumljivo ¡gle
de na tržne potrebe in na' 
velike' investicije, ki so bile 
vložene v to panogo. Proiz
vodnja števcev se ne bo po
večala, medtem ko se bo pro
izvodnja stikal delno zniža- • 
la — zlasti zaradi precejšnjih 
zalog izdelkov. Občutno pove
čujeta proizvodnjo obrata 
mehanizmov m rotacijskih 
strojev, v drugih‘‘obratih pa 
bo proizvodnja približno ena
kovredna letošnji proizvod
nji. Celotna vrednost ekster
ne proizvodnje bo v letu 1969 
za 13,3% večja kot v letu 1968. 
‘Ta planiram vrednost je' naj
manjši mogoči obseg proiz
vodnje, ki ga moramo doseči 
S'^ sddknjiml razpoložljivimi 
zmogljivostmi in sredstvi ter 
s predvidenim številom zapo
slenih, da bi dosegli pričako
vani uspeh — to je  osebne 
dohodke, poravnavo obvezno^ 
sti in določena sredstva .za 
nadaljnje povečanje proizvod
nje.

Ptl tem naletimo na vpra
šanje kako doseči tak ob
seg proizvodnje zlasti v tistih 
panogah, ki občutno poveču
jejo proizvodnjo. Odgovori 
so različna, tudi subjektivni. 
Vendar je po objektivni ana

lizi treba ugotoviti naslednje: 
v proizvodnjo tovarne so bi
la vložena velika sredstva, ki 
bodo morala tako v prihod
njem kot v naslednjih letih 
dati še več proizvodnje. Ne
omejene so možnosti zboljša
nja organizacije dela, zbolj
šanja tehnoloških postopkov, 
konstrukcij skih racionaliza
cij (primer: novi telefon), 
redne preskrbe z materialom, 
urejenega planiranja, zbolj
šanja kvalifikacijske struktu
re zaposlenih itd. Prav na 
koncu šele lahko pomislimo 
na »uspavalno« sredstvo: — 
neprimerno' zviševanje števi
la  zaposlenih. Vendar žal pre- 
.nakateri obrati, v tem prime
ru ubirajo nasprotno pot.

Planirano število zaposle
nih je za 5% višje od dejan
skega povprečnega1 števila v 

' letu 1968. Pri teim računamo 
na zaposlitev naših štipendi
stov. .ter na povečanje števi
la delavk v telefoniji (juster- 
ke). Druge potrebe pa naj bi 
se urejale z notranjim pre- 

, meščanjem,,saj vemo, da ne
kateri obrati ne povečujejo 
proizvodnje in vendar vztra
jajo na istem številu zaposle
nih.

PRODUKTIVNOST
Storilnost, ki jo merimo z 

F.vredinostjo eksterne proizvod
nje na zaposlenega, se bo po 
pričakovanju povečala za 5%. 
Pri tem pa računamo še na 
2%, manj delovnih dni zara
di več prostih sobot. Tako 
ho dejanska storilnost več

ja za 7 odstotkov. Vsota bru
to osebnih dohodkov 1969 bo 
18'% večja od dosežene v letu 
1968, seveda če bodo izpolnje
ni drugi demanti, ki bodo 
Xo omogočali, tako plan pro
izvodnje kot plan stroškov. 
Vsota je namreč normirana: 
na vsakih 10.00 N din proiz

vodnje je  delež bruto oseb
nih dohodkov 298 N din.

lak i normativi so določeni 
dudi za vsako delovno enoto, 
©z. obrat posebej, ker so v 
¡¡proizvodnji posameznih obra
tov pač različni deleži oseb
nih dohodkov. Taim, kjer je 
pretežno ročno delo — je vi
šji, pasi pretežno strojnem de
lu pa nižji. Iz dosežene pro
izvodnje .(eksterne in interne) 
se proizvodnim obratom 
mesečno izračunavajo doseže
ni osebni dohodki. Pri ¡tem 
pa se ¡upoštevajo še stroški: 
2 0 % privarčevanih stroškov 
se prišteje v osebne .dohodke, 
2 0 % preseženih stroškov pa 
se odšteje od razpoložljive 
vsote osebnih dohodkov. Na
dalje se upošteva še ¡nadur
no delo itd. ter iz vseh teh 
elementov ugotovi »faktor 
stimulacije«. S tem faktorjem 
so pomnožene -obračunske po
stavke, osebni dohodki nepro- 
izvodnih enot pa so odvisni 
od uspeha vseh proizvodnih 
enot tovarne. S tem je vna
prej določeno izplačevanje 
osebnih dohodkov -v okviru 
proizvodnih dosežkov ter eko
nomičnosti poslovanja. Vna
prej je zagotovljen tudi osta
nek dohodka, kolikor na to 
ne vplivajo drugi (zunanji) 
dejavniki.

Tudi v letu 1969 bodo vse 
delovne enote izločale 4 %V

.doseženih osebnih dohodkov 
v rezervo, ki bo izplačana ob 
koncu leta. Da bi si zagoto
vili med letom približno ena
komerno izplačevanje oseb
nih dohodkov, so normativi 
BOp  ̂ na enoto proizvodnje 
različni po posameznih me
secih. S tem so.tudi v poseb
nih mesecih, ko je zaradi do
pustov nizka proizvodnja, za
gotovljeni enakomerni oseb
ni dohodki. V teh dinamič
nih normativih je upošteva
no tudi. število delovnih dni 
v posameznih mesecih. Raču
namo, da bi se ob izpolnitvi 
vseh temeljnih elementov 
gospodarskega plana v teku 
leta 1969 neto osebni dohod
ki na zaposlenega y poprečju 
povečali do 13 odstotkov. Pri 
ttem izhajamo iz sedamjih ve
ljavnih prispevkov iz oseb
nih dohodkov. Nadalje je . ta 
predračun grajen na sedaj 
veljavnih instrumentih gospo
darskega poslovanja z upo
števanjem do sedaj znanih 
sprememb.

STROŠKI
Stroški (brez osebnih do

hodkov) se ¡bodo po planu 
povečali za 8 odstotkov. Sa
ma poraba materiala se po
veča za 7 odstotkov, zlasti pa 
narastejo razvojni stroški ter 
razni prispevki. Normativ po
slovnih stroškov na 1000 N 
din proizvodnje je 575 N din, 
kar je relativno 5 odstotkov 
manj -kot v latu1 1968, Obseg 
stroškov, ki je določen v go
spodarskem planu, je maksi
malna vsota, ki jo lahko po
rabimo v proizvodnji, da do
sežemo pričakovani uspeh 
poslovanja ter osebne dohod
ke. Zato bo v vsaki delovni 
enoti zlasti treba štediti z 
izdatki v take namene, ki ni
so. tesno povezani s potreba
mi proizvodnje. Osnovna 
sredstva so po rekonstruk
ciji pretežno že aktivirana, 
zalo večjih sprememb ne bo 
— razen internega vlaganja. 
Obratna sredstva (razen ter
jatev do kupcev) so bila v 
letu 1968 dokaj znižana; Za 
leto 1969 niso predvidena bi
stvena povečanja, nasprotno 
pa bo ob' novih predpisih 
treba zaloge, še znižati v bre
me pričakovanega večjega 
dohodka ob prehodu na nov 
sistem ugotavljanja dohod-

PRODAJA IN DOHODEK
Tovarna prodaja večji del- 

svoje proizvodnje posredno 
prek PSO, le kakih 7 % pro
daja neposredno kupcem (or
ganizacijam l:SKRE in dru
gim). Tako bo tudi v prihod
njem leto. Obseg realizacije 
bo nekaj večji od obsega pro
izvodnje, ker bomo (PSO) 
prodali tudi zaloge (stikala, 
kinoprojektorje 8 mm itd.). 
Zlasti se bo povečal izvoz jo 
sicer predvsem na področje 
konvertibilne (zamenljive) 
valute.

Celotni dohodek po faktu
rirani realizaciji bo po iz-

(Dalje na 6 . strani) | |Si

»Elektromehanika« Kranj — 
Iz serije UNI električnih stro
jev (škarje, sekalec, premi 
brus, povratna žaga, izvijač, 
rezalnik navojev) ,ki so v 
programu DE »Rotacijski 
stroji« za leto 1969, vam da
nes predstavljamo električni 
stroj PZ 1 oz. povratno žago.



S in d ik a ln a  p o d ru ž n ic a  
I© uspešno p o lo ž ila  

svoj r a č u n
V soboto, 23. novembra, so 

člani sindikalne podružnice 
v tovarni »Aparati« imeli 
svoj redni občni zbor v do
mu JLA v Ljubljani. Ta se
stanek je bil združen s pro
slavo dneva republike ob po
udarku, da letos poteka 25 
let od zgodovinskega zaseda
nja AVNOJ v Jajcu.

Takoj na začetku moramo 
poudariti, da smo ta občni 
zbor pripravili drugače kot 
doslej. Sklican je bil nam
reč po delegatskem sistemu 
po oddelkih tako, da je vsa
kih 10 članov izvolilo svoje- 
.-ga delegata. S tem jč bila 
«politična aktivnost v pripra
vah zelo živahna, saj ■ šo vsi 
oddelki izbrali- najboljše čla
n e  in še l hkrati : tudi voč ali 
-manj pogovorili o nalogah in 
aktivnosti, katere naj občni 
zbor sprejme kot program 
dela sindikalne podružnice v 
nadaljnjem obdobju. Takšna 
.organizacija občnega zbora 
je obetala zares ustvarjalno 
delo na zboru, kar je praksa 
tudi potrdila.

Dosedanji predsednik sin
dikalne podružnice tov. Dra- 
ša Šegula, ki je v svoji man
datni dobi uspel razgibati de
lo 1 0  in organizacije kot ce
lote,, je v svojem poročilu na- • 
tanono orisal, vse težave, us
pehe in neuspehe, ter hkrati 
nanizal kopico vprašanj, na 
katere bo marala podružnica 
v bodoče najti odgovore.

.Podoben poudarek v , svo
jem poročilu je posvetil raz
vijanju samouprave in samo
upravnih. odnosov ter mobi
lizaciji, katero mora sindi
kalna organizacija izvajati na. 
tem področju. To vprašanje 
je tesno povezano z vzgojo 
članstva tako na strokovnem, ' 
kot na družbeno političnem 
področju, kjer so bili prvi 
resni koraki že storjeni, to
da razvoj-gospodarstva in v 
njem naše tovarne zahteva, 
da bomo v tej smeri še bolj 
aktivni in prodorni kot do
slej,
. Tudi ostale. .dejavnosti Srn-: 

«Skalne podružnice, tako so
delovanje z ostalimi politični
mi organizacijami, športno; 
ter rekreacijsko udejstvova
nje in ' Skrb ža socialno- sta
nje svojih članov so bile na
loge, katerim je sindikalna 
podružnica posvetila vso 
skrb., vendar bomo tudi na 
teh področjih lahko storili še 
mnogo in več kot doslej., • 

Poročilu predsednika so 
sledila še ostala poročila, kot 
je pač to na občnem zboru 
običajno. Zelo : razveseljivo 
je pri tem dejstvo, da je po
družnica tudi finančno do- - 
bro , poslovala; saj so samo
upravni organi imeli dovolj 
razumevanja-1 za. njeno aktiv
nost in ji s finančno, pomoč
jo omogočili izvedbo marši- ‘ 
katere akcije, posebno na 
vzgojnem, 'športnem in . soci
alnem področju, kjer je pri 
slednjem nemala: postavka ’ 
tudi proslava in obdaritev, 
otrok za Dedka Mraza.
‘ Tako je tudi nadzorni od

bor imel lahko delo. Ugoto
vil je, da je odbor posloval

dobro ter je lahko predlagal 
njegovo razrešitev. V razpra
vi po poročilih je najprej di
rektor tovarne podal gospo
darsko sliko in nakazal nalo
ge, katere nas čakajo. Poz
val je delegate, da naj sindi
kalna podružnica še nadalje 
v enaki meri, če ne celo še 
odgovorneje pristopi k izpol
njevanju svojega programa 
in naj s tem pomaga tudi pri 
uresničevanju osnovnih go
spodarskih nalog. Pri .tem 
naj člani prvenstveno poma
gajo pri -uvajanju novitet, ki 
jih ..skušamo uveljaviti za 
modernizacijo proizvodnje in 
proizvodnih odnosov.
. Tudi ostali delegati, ki so 
^razpravljali, so zelo odgovor- 
h b  podali ocene dela. ter na
kazali probleme, ki še sto
je pred nami. Pri tem so po
udarili predvsem sodelova
nje z ostalimi političnimi 

.organizacijami, in večji vpliv J 
•sindikalne organizacije kot 
celote, ne pa samo posamez
nih članov odbora pri formi
ranju sindikalne! politike. No
vi statut podružnice, kd je 
že v razpravi v jiadodboru v 
Dobrepolju, bo lahko . precej 
pripomogel >k- organ začijski;, 
urejenosti pri delu. Tudi in
formiranost : J članstva, pred
vsem o gospodarskem Stanju 
naj nudi osnovo za vzgaja
nje samoupravljalcev. Pri 
tem bomo večkrat morali 
razreševati protislovja, ki jih 

; razvoj prinaša v sebi, toda. 
z zavestnimi težnjami: k bolj
šemu bo z blagostanjem ko
lektiva naraščal tudi delež 
vsakega posameznega člana 
kolektiva.

Po zares plodni debati je 
občni zbor izvolil tudi novi 
15-olanski izvršni in tričlanski 1 
nadzorni odbor, ki bo prev--.
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Na naši razstavi izdelkov splošne rabe v hotelu Slon v Ljubljani so predstavniki PSO -r- de
lovne enote »domača prodaja« vodili ves minuli teden razgovore s predstavniki celotne, jugo
slovanske trgovinske mreže, glede zaključkov prodajnih pogodb za naslednje leto

zel delo in poizkušal uresni
čiti program, katerega je ob
čni zbor tako uspešno naka
zal.

Po običajnem Zboru je sle
dila -še proslava za celoten 
•kolektiv. Izbrani program re
citacij in pesmi — od kmeč
kih puntov do nove Jugosla
vije — so podali dijaki beži
grajske gimnazije. Tako smo 

. se; Špominh' kolektivno tudi , 
■pesnika _. naše. domovine in 
njenega« »rojstnega dneva« 
pred 25 let Po proslavi pa 
se .je - nadaljevalo še-.Atovari-, 
ško, srečanje, tako, da bo le
tošnja bilanca stodikalne po
družnice in dan republike 
ostal vsem članom kolektiva 
v najlepšem spominu.

-L-

Iz Novega mesta
Na rob mladinske 

konference?

Hkrati z razgovori s predstavniki trgovinske mreže je PSO — 
domača prodaja organizirala v hotelu Slon lepo oblikovano 
razstavo naših izdelkov splošne rabe, v kateri so bili zastopani 
izdelki naslednjih naših tovarn: »Sprejemniki« — Sežana, RIZ 
Zagreb, »Avtomatika« — Priam, »Mikron« — Prilep, »Elektro-. 
mehanika« — Kranj. Na razstavi so predstavniki .trgovinske 
mreže, dobili vse potrebne informacije in tudi ustrezen pro- 
spektni material

Ena stvar ha mladinski 
konferenci naše tovarne je 
bila precizno izražena: nare
dili nismo Veliko več -kot1; nič. 
To je bila tudi tema pred- 
sednikovega;-^ razum-1 
i.livo zelo kratkega;. Očividno 
se je aktivnost naših mladin- 
skih funkčiooarjev ; bolj 
usmerjala ha delo1 v okviru!: 
občinske mladinske Konferen
ce ih pri tem zanemarjala. 

.lastno organizacijo. Tako pro
blematika kakor, sama dejav- 7 
nos-t je zelo podobna razme- 

. ram v preteklih Metih. Na 
konferenci je viselo „v zraku 
vprašanje smisla obstoja ta
ke. organizacije, Očividno je 
bilo, da mladina : sama brez 
neke vzpodbude tega- vpraša
nja ne more razrešiti.

Te, dokaj črnoglede ugeto-j 
vlive, ki- so prevladovale v 
«prvem delu konference, pa 
je mladina, demantirala v 
drugem, ki.-je imelo izrazito 
delovno vzdušje; Bilo- je iz 
nešenih dosti pobud in idej,
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ki kaj lahko najdejo svojo 
realžndijo.

Naj jih nekaj.naštejemo: b 
- — pregledati, kateri mladi 
delavci- nimajo osnovne izo
brazbe, proučiti možnosti za 
dosego iste. in:s tem odpreti 
vrata za -nadaljno izobraževa-. 
oje: strokovno kakor tudi 
splošno;

problem; mladih pri so
ustvarjanju politike nagraje
vanja. p;> delu. Pri tem je po
trebno tesno sodelovanje s 

. sindikalno organizacijo;: 11 
stalno spremlja to problema- 

. tiko;
— športna dejavnost tovar

ne . je v opazni stagnaciji. 
Kdo je bolj primeren,: kakor, 
mladina, da jo ponovno dvig
ne na ’nivo, kjer je že bik;
. — organizacijo raznih pro

slav in prireditev, za olaño-- 
kolektiva naj. ponovno prtivza-. 
mejo v roke mladi. Sindikalni;- 
argahizacij a.naj jim take pjnre-. 
ditve financira in tak-o- bo 
tudi problem. financiranja 
mladinske dejavnosti zadovo
ljivo rešen..:

Ti predlogi pa predstavlja
jo že osnutek programa dela 
za prihodnje'Teto. Treba je'; 
še.: nekaj dobre volje in se
veda pomoči drugih dejavni- : 
kov tovarne, da bomo ob pri
hodnji konferenci lahko ugo
tavljali uspehe. .

Da je delo mladine po
membno, je dokaz udeležba 
vseh - predstavnikov samo
upravnih organov in družbe- 
no-pohtičnih organizacij; to- 
vame na . sami konferenci 
To pa jih tudi moralno ohve- 
zilje, da skoz; vse leto njeno 
delovanje spremlja, ga spod- 
buj a in koordinira .

Vsekakor; želimo nsvem'J 
; odboru, da b; bil pri svojem., 
delu uspešen in da bi znal ; 
zagotovit1 izpolnitev postav
ljenih ciljev. VRABEC



Iv a n u  
Orlu 

v  sp o m in
Vse pretežka' je bila 

vest, da je postal . žrtev 
prometne nesreče,. nepo
sredno pred tovarno, mla
di in priljubljeni strugar 
Ivan Oral. Pred" dobrimi 
štirimi leti se je zaposlil 
v tovarni elementov za 
elektroniko, kjer ; je v 
orodjarni vestno oprav
ljal svoje strugarško de
lo. Skromen, marljiv in 
tovariški "do svojih sode
lavcev, si je brž "pridobil 
zaupanje in spoštovanje. 
Zato je tem bolj boleče 
dejstvo, da Ivana ne bo 
več med sodelavce, s ka
terimi si je prizadeval, da 
bi tovarna kar najbolje 
uspevala.
- Marljivega in prizadev
nega sodelavca Ivana Orla 
: bomo ohranili. v trajnem 
spominu, s prizadetimi 
domačimi pa ob težki iz
gubi- globoko sočustvuje
mo.

Delovni kolektiv 
tovarne elementov 
za elektroniko

»Aparati«:.

Proizvodnja v novembru
Po dinamiki smo V letnem 

proizvodnem. načrtu predvi
devali za mesec november ze- 
lo velik obseg "proizvodnje in 
Visoko realizacijo. Dokaj ugo- 

. ¡den. potolč, proizvodnje v-, me- 
¿Seču oktobru j in tudi uspe
šen start v novembru sta'ka
zalu; : da bomo lahko• ponovili 
uspeh jz predhodnega obdob- 

, ja, vendar je dokaj resna pro
blematika pri- preskrbi z re
produkcij skiu materialom in- 
nižja časovna .zmogljivost po 
dnevih v novembru onemogo- 

- cola doseg predvidene, reali- 
tzacije.

; V novembru smo mesečni , 
dinamični načrt uspeli jjeali- 

■ z rati le z indeksom 90152%, 
zato je tudi Jgimulatema-.re- 

.'.¿izaoija padla na 99,2 %. Tu-; 
/da- v"tem mesecu smo: uspeli“ 
" nekoliko bolje pri realizaciji! 
;za potrebe domačega trga, saj 
je bil tu dosežen indeks 
93,43%. Pri izvioziu pa smo za- 

. radi nižjih ■>naroči,l ,r še bolj 
pa zaradi prehitevanja pred- 

. videne dinamike načrt izpol
nili le 54,27%, medtem-pa so

kumulativni indeksi 'proizvod
nje iaeJ^iJto<;..abrij^^ 
smo'.ža ..domača trg izdelali 
skupno' 97,04% predvidenih 
količin, • za izvoz pa kar 
124,94%. ■-. .,.

Po posameznih skupinah iz- 
delkov se /ponavlja. ¿koraj ; 
iste zakonitosti, kot jll zasle
dujemo .v •vsem letošnjem le- - 
tu. Tako je mesečna realiza
cija pri stika&hih aparatih' 
spet. daleč najvišja. Ugotav
ljamo kar 710,7% mesečno iz
polnitev, kar pa daje tudi 
najboljšo kumulativo. Le-ta 

'.je i .obstala, pri i indeksu 
278,85%. Nasprotno od te 
skupine izdelkov- so konstanr" ' 
tno želo slabo realizirane in
dustrijske elektronske .ng,pra-;:. 
ve, kjri- srno v letu 1968 pre- 
^ č  ugodno . k-caijuiktu.

' ro na d-omačem-trga.tilako je 
za. mesec, november V. - tej 
skupini izdelkov dosežena ko-, 
maj 54,64% realizacija, zelo 
slaba pa' je tudi; kumuilativa, 
saj je z indeksorii 67,59% naj- 
slabša med skupinami naših 
izdelkov.

V najmočnejša planski gru
paciji zaščitnih relejev, ele
mentov avtomatike in signal
nih naprav je bil v preteklem 
mesecu glavni izpad po abso
lutni finančni 'Vrednosti.. V 
Odnosu, na predvideni . dana- . 
mični načrt pa : smo naloge 
tepoCnili. z 91,06% za! potrebe 
domačih odjemalcev in s
56,08 % za potrebe ,: i nožem - - i 
skih naročnikov! Kumulativa 
je sa obe tržni področji ugod
nejša, saj je kumulativna re-. 
alizaciija za domači trg do
segla'višino 93,82%, za izvoz 
na tuja tržišča pa 127,01%.

Pri realizaciji rezervnih de- , 
lov. in uslug tudi rahlo zaosta
jamo; predvsem zaradi niž
jih naročil, kot smo predvi
devali v. začetku letošnjega 
leta. Planirana obveznost v 
tej skupini je bila v mesecu 
novembru izpolnjena z 
91,48%, kar da v kumulaivti 
95,02%.

. če'- novembrske proizvodne 
rezultate -tovarne' električnih ' 

• aparatov zdaj prim erjam o še 
po posameznih Obračunskih 
enotah,; dobimo naslednjo 
sliko: 1

Kum. Mes.
DE izpoj. izpoj.

Savska c. 113,25% 129,67%
Dobrepolje 87,71% 56,85%
SVN 85,50% 1 76,60%

čja, - če bi -uspeli dobiti ne
katere malenkostne surovine 
(šipe za ohišje in podobno)
in, če nam zaradi pozno pre
jetih specifikacij ne bi zmanj
kalo časa za, realizacijo pred
videnih proizvodnih nalog na 
tem . .področju.

V Dobrepolju moramo pri 
novembrski realizaciji upo
števati, da smo proizvodnjo 
bimetalnih relejev! zavestno 
zmanjšali,, pri tem pa je bilo 
V enoti samo 44,7% predvide
nih proizvodnih delavcev, kar 
nam vsekakor dokazuje? da
j e , tudi ta delovna enota v 
tovarni 'svojo proizvodno na-, 
logo, ki ji je še- preostala, 
dejanskp uspešno opravila. .; -
.. Vse 'te posebnosti v proiz- . 
vodinji,' ki :.šiO odločilno vpti-i 
vale na % novembrske proizvod- ’ 
ne rezultate tovarne električ
nih aparatov, bomo morali 

| dosledno upoštevati, v. mese
cu decembru. Najbolj se bo 
vsekakor morala angažirati; 
naša nabavna, služba, da bo 
pjavocsno priskrbela vse re
produkcijske materiale, pa 
tudi tiste, na videz nepomem
bne, |  zaradi katerih pa prav 
lahko pride tudi. v decembru 
do, težkih izpadov prj ¡finali- 
zaciji. posamezne, skupine iz- • 
delkov v našem proizvodnem '. 
programu.

Tudi planerji bodo morali 
še bolj kot - doslej .koordiki i- - 
rano izkoristiti vse : zmagi ji- - 
vosti i-n s svojo osebno; akci
jo;.vsklajevati predvsem- ro
kovne težave v tako: skrajša
nih proizvodnih ciklih, kot 
jih zapažamo V letošnjem 
drugem polletju. Sicer bodo v 
.mesecu decembru uspeli slab
še, kot bi vsi želeli, vendar 
pa bomo s tem imeli vse po
goje za boljši proizvodni za
četek v naslednjem letu, ko 
bodo naloge še veliko večje 
in. zahtevnejše. .

-L-

RAZGLAS
ZP ISKRA KRANJ 
ORGANIZACIJA:
Tovarna elektronskih instrumentov Horjul

r a z g l a š a

k prosto delovno mesto 

VODJE OSNOVNIH DELAVNIC

Zahtevani pogoji:
a) visoka ali višja šola strojne smeri, 2  leti primerne 

.prakse; —
b) srednja šola strojne smeri, 6 let primerne prakse. 
Prevoz z avtobusom iz Ljubljane oz. Vrhnike je zago
tovljen.
Kandidati, naj vložijo pismene ponudbe in kratki živ
ljenjepis v 8 dneh po objavi na naslov:
ZP ISKRA KRANJ — Organizacija: Tovarna elektron
skih instrumentov Horjul — kadrovska služba..

Prvi mednarodni 
simpozij ekonomskih 
propagandistov »5 41«
V Hèrcegnovem je bil od 

3. do 9. novembra 1968 Prvi 
mednarodni , simpozij eko
nomskih propagandistov, na 
katerem je predavalo 23 pri- 

. znanih domačih, in tujih stro
kovnjakov s področja eko
nomske propagande. Na sim
poziju je bilo 135 udeležen
cev iz 86 organizacij, od tega 
je bilo iz Slovenije 18 ude
ležencev iž 13 organizacij. 
Udeleženci -so bi M predvsem 
propagandisti ter vodiiini de
lavci.

Organizatorji simpozija so 
poslali vabila s programom 
predavanj vsem potencial
nim udeležencem. Program 
simpozija je bil tako zani
miv, da se čudimo, da IS-

KRA ni poslala na simpozij 
. vsaj enega udeleženca.

'Ne iščemo razloge;‘'¿tikaj 
tako. Ugotorimb. lahko samo, 
da take rdoke priložnosti na- 

- ši propagandisti,— in, komer
cialisti — ne bi . smeli zamu
diti.

— J. T., Ljubljana 
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K temu moramo še pouda
riti, da je problematika pri 
preskbri z reprodukcijskim 
materialom relativno najbolj 
prizadela enoto »Signalno
varnostne naprave«. Zaradi ; 
neizdobavljebih' vodilnih ko- . 
les iz orodjarne, zaradi ne
dobavljenih' . kontaktorjev - in 
ploščic iz,':'sitotiska,., prav., ta- . 
ko pa tudi zaradi—pomanj- i - 
kanja kupljenih ključavnic, . 
je tik pred finalizacajp-izpad- 
lo kar 52,02% proizvodne re
alizacije v tej skupini izdel- > 
kov.

Tudi v-enoti na Savski če- j
sli bi bila lahko novembr- Iz obrata »žarnice« tovarne elementov za elektroniko: Nada Jovič pri avtomatu za izdelova 
ska realizacija še občutno ve- - nje podnožij za male žarnice



Z a s e d a n je  u p r a v n e g a  o d b o ra  ZF
Šest točk obsegajoč dnevni red je zajel prvotni predlog 
za sedmo redno sejo UO ZP, ki jo je moral zaradi ne
sklepčnosti gospodarske komisije sklicati predsednik 
UO ZP inž. Jože Tomšič kar dvakrat. V petih urah pa 
so navzoči prerešetali le eno samo točko — vse druge 
pa so prepustili za obravnavo na naslednji seji, ki bo 
še ta teden.

Razpisna komisija pri 
ZDRUŽENEM PODJETJU

Organizacija:
ZAVOD ZA AVTOMATIZACIJO 
Ljubljana, Tržaška cesta 2
ponovno r a z p i s u j e  delovno mesto
direktorja zavoda

Poleg splošnih pogojev morajo kandidati izpolnjevati 
še naslednje:
— da so diplomirani inženirji II. ali I. stopnje elek

trotehniške fakultete;
— da imajo 10 oziroma 15 let prakse na vodilnih 

delovnih mestih v gospodarstvu ali v stroki, ki je 
osnovna dejavnost zavoda.

Kandidati naj pošljejo' prijave z dokazili in  kratkim 
življenjepisom Zavodu za avtomatizacijo, Ljubljana, 
Tržaška 2 — za razpisno komisijo.
Rok prijave je do 20. 12. 1968.

Občni z b o r i  
s in d ik a ln ih  p o d ru ž n ic

Predsednik gospodarske ko
misije Dernič je sporočil, da 
se sej gospodarske komisije 
udeležujejo redno le nekate
ri člani. Zadnja seja, minuli 
teden, je biila zaradi pičle 
udeležbe nesklepčna, tako, da

(Nadaljevanje s 3. strani) 
polnitvi gospodarskega plana 
tolikšen, da bodo kriti vsi 
stroška proizvodnje in drugi 
poslovni stroški ter osebni 
dohodki. Ustvarjen mora biti 
tak ostanek dohodka, da bo
mo iz tega poravnali vse ob
veznosti -za sklade: tako za 
rezervni sklad, skupni rezerv
ni sklad gospodarskih orga
nizacij; za odplačilo dolgov 
oz. posojil ter !'iižlbčili dolo
čen del sredstev za poveča
nje poslovnega sklada — to 
je za razširjano reprodukci
jo.

Vsi elementi gospodarske
ga piana, ustvarjeni v plani-

(Nadaljevanje s 1. strani)
Štiri petine reprodukcijske

ga m ateriala je  oskrbel pro
izvodnji tovarniški nabavni 
oddelek, ostalo pa  Nabavna 
organizacija. V celoti je. bi
lo, letos za  3,8% več nabav
ljen eg a  materiala, ustvarje
nih  pa je  bito ,v tem  obdobju 
tud i toliko deviznih sredstev, 
da  je  tovarna z n jim  lahko 
pokrila celoten uvoz repro
dukcijskega materiala.

Težak problem tovarne pa 
predstavljajo obratovalna 
sredlstva .katerih prim anjku
je  že vsa leta. Ob zaključku 
tretjega letošnjega trimeseč
ja  na'¡primer je  ta  prim anjk
lja j obratovalnih sredstev do
segel nad 5,68 milionov no
vih dinarjev, kar kaže da to
varni ni uspelo izpolniti ce- 
1-Jtaega sanacijskega načrta, 
6 tem  p a  tud i m  mogla od
p rav iti dolga do starega žiro 
računa, ka te ri dodatno bre
m eni tovarno letno za 600 ti- 
isoč N  din. Medtem ko na raz
redu 3 sanacijskega načrta 
niso izpolnili, saj so bile za
loge m ateriala konec seplem- 
ibra precej v išje  od predvi
dene ravni, so pa  boljši re 
zultat dosegli na  razredu 5, 
k je r  so se zaloge znižale ta 
ko, da so znašale dobro po
lovico p lan irane . ravni. Slab
š i rezultat pa je  bil v tem 
obdobju dosežen na  področ

je morala biti tudi seja UO 
ZP preložena za nekaj dni.

Predlagal je, da bi bilo pa
metno skrčiti gospodarsko 
komisijo od sedanjih 19 na 
9 članov. Člani UO ZP so se 
zedinili za ta  predlog in iz-

Ijaijo uspešno poslovanje, za 
to bo gospodarski plan tovar
ne, ko ga sprejme še dedav- 
.ski svet, zakon! Kolikor 
uspešneje ga _brano, izpolnje
vali, toliko več lahko prič aku
jemo tudi osebne nagrade — 
in obratno. Kljub temu, da 
so številke, indeksi in od
stotki odmaknjeni od dejan
skega osebnega' dela, pa ven
darle vsak posameznik na 
svojem delovnem mestu z ve
stnim in prizadevnim delom 
veliko pripomore k izpolnit
vi skupnih nalog.

Rado Kokalj

ju  izterjatve in  stanje kup
cev postaja za  tovarno ne
vzdržno in  te r ja  .učinkovite 
ukrepe. S tem  v  zvezi tovar
n i občutno prim anjkuje tudi 
likvidnih sredstev, kar pa 
povzroča dodatne poslovne 
etrciške. N ajvečji dolžnik za 
tovarno v  Horjulu je  PSO.

V tem  obdobju, je  tovarno 
zapustilo 40, na  novo pa je  
bilo sprejetih  44 oseb tak-o, 
da  je  omenjeni ■ obseg proiz
vodnje bil dosežen z 1 de
lavcem več, ko t je  predvide
val plan. Tu naj omenimo še, 
da je  struktura zaposlenih v 
tovarni izredno slaba.

Letcs je  bil razpoložljiv 
fond delovnih u r  veliko b o 
lje  izkoriščen ko t lani. Ižde- 
lavnih u r je  bii-o 47,3% več, 
proizvodnja p a  je  ¡bila za 82,8 
odstotkov večja, k a r pomeni, 
da se je  dvignila tudi storil
nost dela. Kljub tem u pa z 
dosedanjim izkoristkom de
lovnega časa v tovarni še 
niso zadovoljni.

V devetih mesecih 1968 so 
bili povprečni osebni dohod
ki 738 N din, oz. so se v  pri
m erjavi z lanskim letom 
dvignili za 37%, vendar še 
niso zadovoljivi saj so še 
okrog 2 0 % pod republiškim 
povprečjem. Doseženi porast 
povprečnih osebnih dohod
kov pa je p ri trenutnem  fi-

ločiili iz komisije vse tis-te 
člane, ki zaradi kakršnih ko
li opravičenih ali neopraviče
nih vzrokov ne zahajajo na 
seje.

V prvi, in kot se je na kon
cu izkazalo edini, točki dnev
nega reda so člani UO ZP raz
pravljali o predlogu amand
majev k statutu ZP glede tr
žnih funkcij. Predlog o orga
nizaciji tržnih funkcij o ka
terem razpravljajo že več kot 
eno leto na različnih nivojih 
podjetja noče in noče iz 
dnevnega reda sej in še ved
no čaka uresničitve. - Gospo
darska komisija je obravna
vala amandmaje k statutu 
glede tržnih funkij in pred
lagala. njekaj manjših spre 
memb zlasti glede financira
nja stroškov ,za raziskavo tr
žišč, večjih spreminjevaindh 
predlogov pa ni imela;

Nekaj sprememb k  amand
maju je predlagala' tudi or
ganizacija RIZ, ki ima sedaj 
še vedno svojo prodajo in tu
di, izvoz ..ter nabavo. Nekaj 
spreminjevalnih predlogov za 
tekste so člani UO ZP spreje
li, nekaj pa z utemeljitvami 
zavrnili’ kot nekoristne in ne
pomembne. Po dolgotrajni 
razpravi — trajala je nič 
manj kot pet ur — ko so 
člani pregledali sleherni od
stavek amandmaja; so še na. 
koncu zedinili za končen 
predlog o" katerem pa mora 
razpravljati še delavski svet 
ZP.

Marjan Kralj

nančnem položaju tovarne 
tud i največ, kar je  bilo v- 
tem  pogledu lahko dosežene
ga.
Dokaj nizek je tud i odstotek 
plačane realizacije-— 45,2%, 
■kar vsekakor povzroča tovar
ni ve like . težave. .

V celotnem . dohodku se 
stroški, za porabljeni mate 
ria l povzprenjajo do 33% in 
¡kaže, da tu  so še  rezerve.’ za 
znižanje lastne cer.e, oz za 
nadaljn je  zvišanje ; povpreč
nih OD.

V letošnjih devetih m ese
cih je  tovarna v  Horjulu 
ustvarila nekaj nad 500 tisoč 
N din ostanka dohodka, kar- 
bi v  normalno v-kalkuiiraruh 
stroških pogojevalo enostav
no reprodukcijo in nadaljnjo 
ra s t K er p a  tovarna nima v 
svojih stroških vkalkuliranih 
primerni) odpisov osnovnih 
sredstev nim a dovolj rezerv
n ih  sredstev za vzdrževanje, 
niti ne za odpise nekurant- 
nih zaleg m ateriala in goto
vih izdelkov te r  za odpise 
neuporabnih instrum entov in  
orodij, je  jasno, d a  ustvar
jen i dohodek n e . bo mogel 
služiti svojemu osnovnemu 
nam enu — nadaljnjem u raz
voju tovarne ,pač pa bo v 
glavnem m oral biti uporab
ljen  za enostavno reproduk
cijo, ,

V mesecu decembru se iz
teče mandatna doba sedšnjim 
izvršnim odborom : sindikal
nih podružnic. Občni zbori in, 
s tem analiza dela dosedanjih 
izvršnih odborov, kakor' tu
di. delovni program, za bodo
če izvršne odbore, bodo iz
vedeni v decembru in januar
ju. Dosedanji izvršni odbori 
bodo na občnih zborih, pola
gali obračun svojega dvolet
nega dela. Prav je, da je ta 
obračun čimbolj temeljit in i 
reden, kajti uspehi in.neuis.pe-’ 
hi v njihovem delu so osnova 
za nadaljnji program dela no
vih IO.

Razumljivo je, da je ¡uspeš
nost delovanja izvršnih od
borov, oz. sindikalnih pod
ružnic v tesni povezavi’ z iz
biro članov za ta organ. V 
tistih ■ sindikalnih organizaci
jah, kjer so izvršni odbori 
posvetili posehno pozornost 
kadrovskim pripravam in so . 
hkrati dali občnim zborom . 
pravo vsebino , in . program 
dela, je bilo tudi delo v mi
nulem obdobju sorazmerno 
uspešno.

Zgornja ugotovitev nazorno 
kaže,, da- je nujno potrebno 
vso pozornost .posvečati ‘izbiri 
kadrov in začrtanemu defcv-

nemu programu. Ža izdelavo 
dobrega delovnega programa 
je nujno, da na občnih zborih 
sodelujejo ' razen sindikalnih; 
funkcionarjev tudi vodstveni, 
delavci, ki naj nakažejo per-, 
spaktivno delovne ¡ organiza! 
rije,, probleme in . način za 
njihovo reševanje ter podob 
no. Iz take vsebine občnega 
zbora lahko ¡izvršni odbor 
sindikalne ¡organizacije izde- 
la za svoje področje dela res 
kvaliteten, program. Zavedati 
se moramo, da naša samou
pravna : družba zahteva čim 
širše sodelovanje delovnega 
kolektiva . pri . reševanju 
problemov . organizacije in 
pri njenem vodenju. Sindi
kalna organizacije je pa tista 
organizacija, ki zajemá naj
širši krog (vse) zaposlenih v 
delovnem kolektivu za reše
vanje problemov in vodenje 
delovne organizacije.

Iz vsega navedeneoa izha
ja, da je prisotnost čim več
jega števila članov kolektiva 
in, še posebej vodilnih delav
cev organizacije na sihdikal. 
ndh občnih zborih nujna.

Vse za dobra kadrovsko za
sedbo in dobre delavne pro
grame novih izvršnih odbo
rov sindikalnih podružnic!

-Janez-

ZP ISKRA KRANJ — Strokovne službe 
IŠČEMO NOVE SODELAVCE 
v službi za kvaliteto ZP Iskra Kranj:

1. VEČ ORGANIZATORJEV KONTROLE
2. ANALITIKE
3. ADMINISTRATIVNO TEHNIČNEGA REFERENTA 

Pogoji:
1. Dokončana elektro ali strojna fakulteta (II. stop
nja) z nekajletno strokovno prakso in z znanjem enega 
svetovnega jezika ter izkušnjami s področja kontrole 
kvalitete.

2. Dokončana ekonomska fakulteta (II. stopnja) z ne
kajletno strokovno prakso in z znanjem enega svetov
nega jezika ter poznavanjem statističnih metod.

3. DovršSna administrativna šola po možnosti z zna
njem enega svetovnega jezika (lahko pasivno).

Ponudbe pošljite na naslov: ZP Iskra Kranj, Organiza
cijsko kadrovsko področje, Kranj, Oldhamska 2.
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Gospodarski plan 
«Elektromehanike« za leto 1969

rani višini, vnaprej zagotaiv-
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¥ primerjavi z lanskim obsegom 
proizvodnje v devetlb mesecih 

za 8258 odstotkov večja proizvodnja



Izvlečki
iz sk lepov sam oupravnih organov
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ELEKTRO M EHAN IKA

SKLEPI 15. SEJE UO 
(5. 12. 1968.)

'■ @ Upravni odbor je obrav
naval osnutek gospodarskega 
plana tovarne za leto 1969, ki 
pa še ni v celoti izdelan in 
je potrebno obdelati še plan 
stnoakioiv DE; vrednost med- 
obratne realizacije, kjer Je 
potrebno organizacij siko ure
diti priznavanje medobrartne 
realizacije v primerih, ko de
la- neka enota za drugo, pa 
to ni bilo predvideno; nada
lje plan investicij in investi
ra j.sikaga vzdrževanja; plan 
stroškov za reklamo in pro
pagando ter plan osebnih 
dohodkov.

Po obravnavi dodatnih 
elementov gospodarskega pla
na bo upravni odbor predla
gal gospodarski plan delav
skemu svetu v dokončno po* 
trditev.

© Upravni odbor je bil 
seznanjen s poročilom o  iz- 
phtaiitvi plana proizvodnje v 
novembru, po katerem je bil 
plan izpolnjen s 106,1 % v 
vrednosti 21,839.463 dim.

•  Upravni odbor je  potr
dil faktor stimulacije za obra- 
,čun OD v novembru letoš
njega leta. Faktor se giblje 
od 1.000 do 1.069 in bo za 
posamezne enote objavljen v 
internem listu. Istočasno je 
, upravni odbor tudi odobril, 
da se pri izplačilih OD za 
¡november izplača vsetn delav
cem 2 0 % rezervnega sklada 
delovnih enot. Osnova za iz
račun je lOmesečni povprečni 
OD posameznega delavca, pri 
čemer se upoštevajo bolezni
ne do 30 dni, vendar brez 
nadur.

1 Ker delovni enoti rotacij
ski stroji in kinoakustika ni
mata dovolj .lastnih sredstev 
za to izplačilo, se jima razli
ka posodi iz rezervnega skla
da OD tovarne. Delovni enoti 

¡rotacijski stroji se tako po- 
¡sodi 13,2% (sama ima 6 ,8 % 
sredstev). Delavni enoti kiino- 
' akustika pa 0,9%, ker ima 
sama 19,1% sredstev. Delavci,- 
ki so med letom izstopili, 
¡bodo dobili pripadajoči del 
rezervnega sklada DE po za
ključnem računu tovarne, 15. 
.marca 1969, ko bo izplačan 
tudi ostanek rezervnega skla
da posameznih delovnih 
enot. Izplačilo 20% rezer
ve mora biti prikazano pose-, 
bej.

® Upravni odbor je obrav
naval predlog službe kvalite
te za dopolnitev pravilnaika o. 
normah, kjer se uvede sistem 
Za odbijanje nekvalitetnega 
dela. S predlogom se UO 
strinja in predlaga delavske
mu svetu, naj ga dokončno 
Potrdi.

© Upravni odbor’ je potr
dil predlog centralne inven
turne komisije, po katerem

bo letošnji popis premoženj
skih vrednosti opravljalo 766 
oseb in pri tem koristilo 
skupaj 6.440 nadur.

® Upravni odbor zadolžuje 
pomočnika direktorja, da ure
di vse potrebno, da na zad
nji delovni, dan 31. 12. 1968 
he delata popoldanska in noč
na izmena.

©Upravni odbor je potrdil 
predlog . panoge rotacijskih 
strojev za povišanje cen go
tovih izdelkov in pribora el. 
orodja v naslednjem letu, z 
izjemo za vvLdia svedre, za 
katere velja nova cena od. 1. 
decembra 1968. V povišanje 
cen je vključenih 15 pozicij 
gotovih izdelkov, 34 pozicij 
pribora el. orodja in 17 pozi
cij pribora za vibracijski 
vrtalni stroj VVS 10 in VVS 
08 — po seznamu z dne
28. novembra 1968.

® Upravni odbor je skle
nil, da bo letošnja proslava 
jubilantov 204etnega dela v 
tovarni dne 27. decembra in 
da imajo vsi slavljenci 28. 
decembra izredni plačani do
pust (brez odbitka stimula
cije za prisotnost na delu). 
Istočasno je upravni odbor 
sklenil povabiti na to pro
slavo vrhunskega športnika 
Iva Daneva in ga primemo 
nagraditi.

© Upravni odbor bo pred
lagal delavskemu svetu, naj 
odobri 7.625,00 din za kritje 
stroškov proslave 4. julija v 
Semiču in IV. letnih šport
nih iger Iskre v Novem me» 
stu. Stroške smo kot enota 
ZP Iskra dolžni pokriti po 
razdelilniku Sindikalnega od
bora ZP Iskra.

© Upravni odbor je raz
pravljal o predlogu upravne-, 
ga odbora obrata ATN, naj 
se stroški za pogodbeno delo 
komisije PTT. za leto 1968 
krijejo iz rezervnega sklada 
tovarne in ne iz sredstev 
obrata ATN. Ker stroški po 
tej pogodbi ob sestavljanju 
plana stroškov za leto 1968 
za obrat niso bili predvideni, 
je upravni odbor sklenil, da 
se pokrijejo iz rezervnega 
sklada tovarne. -

© Pri pregledu poročila o 
gibanju osebnih dohodkov v 
oktobru je ugotovljeno, da je 
v tem mesecu prejelo pod
50.000 S dnn kar 89 oseb. Za
to je kadrovska služba zadol
žena, da vnaprej poroča tudi 
imena oseb in vzroke tako 
nizkih zaslužkov. Tudi v pre
gledu o opravljenih nadurah 
je vnaprej potrebno navesti 
imena in delovna mesta za 
tiste delavce v režiji, ki 
opravijo več kot 40 nadur.

© Upravni odbor je ugodil 
prošnji Poklicne šole kovi
narske! ib: elektro stroke iz 
Kranja in ji dodeljuje vrtal
ni stroj EVS 06 kot nagrado 
za tekmovanje gorenjskih po
klicnih šoL

AVTOMATIKA

SKLEPI 4. REDNE SEJE UO 
(21. 11. 1968)

© Upravni odbor je vzel na 
znanje informacijo tov di
rektorja, o zasedbi vodilnih 
delovnih mest v tovarni in 
Sicer:

— da je delovno mesto or
ganizatorja že zasedeno in si
cer od 15. novembra 1968 
dalje

— delovno mesto sekretar
ja! bo zasedeno s 1. decem
brom 1968

— delovno mesto računo
vodje še ni dokončno rešeno, 
ker se sprejeti kandidat še 
ni odločil, kdaj bo pomude- 
no delovno mesto sprejel

— za delovno mesto tehnič
nega vodje, vkljub trikrat
nemu oglasu v . Časopisu De
lo, nismo prejeli ustreznih 
ponudb.

© Upravni odbor je v zvezi 
s tem sprejel sklep, da mora 
uprava tovarne v čim kraj
šem času rešiti vprašanje za
sedbe še odprtih vodilnih 
delovnih mest; s kandidatom 
za delovno mesto računovod
je pa naj vzpostavi osebni 
kontakt- in - o - rezultatu teh 
razgovorov poroča upravne
mu odboru na naslednji seji.

® Upravni odbor je vzel 
na znanje ustno infomacijo 
o osnovnih smernicah proiz
vodnega plana za leto 1969, 
ki nam vrednostno zagotav
lja izvršitve v višini 7,2 mi
lijarde, nadalje skoro enako
merno porazdelitev planira
nih količin (največje meseč
no odstopanje do 100 mildj.) 
t. j. povprečno cca 500 mildj. 
mesečno, enakomerno vklju
čitev TV proizvodnje skozi 
vse leto, nekolektivno kori
ščenje letnih dopustov (tem
več -se bodo dopusti planira
li po obratih, oddelkih ali 
montažah), 1 0 0 % izvršitev 
postavljenega plana pa nam 
bo zagotovila višji osebni do
hodek od letošnjega.

© Upravni odbor je v 
Svet šole Franca Rozmana 
Staneta, Ljubljana-šentvid, 
kot predstavnika iz naše to
varne imenoval tov. Lovra 
SIMNOVCIČA.

@ Upravni odbor je vzel 
na znanje informacijo sploš
nega sektorja, da tovarna 
razpolaga s cca 10,5 m ilj. S 
din amortizacijskega, stano
vanjskega sklada pri stano
vanjskem podjetju Ljubljana- 
Bežigrad. To vsoto tovarna 
lahko porabi izključno le za 
•nakup novega stanovanja pri 
omenjenem stanovanjskem 
podjetju.

© Upravni odbor , zavrača 
predlog gospodarskega sek
torja ža odpis motorčkov, z 
obrazložitvijo, da mora v bo
doče vse, predloge za odpis, 
pred obravnavo na upravnem

odboru, pregledati in podati 
svoje mnenje in zaključke 
komisija za obratno škodo.

© Upravni odbor je na os
novi ponovne informacije, da 
je prehrana naše obratne 
menze nezadovoljiva, sprejel 
sklep, da mora splošni sek
tor v obratni menzi ‘najpreje 
izvesti. ustrezne kadrovske 
spremembe," nato pa podvzeti 
vse potrebno. za kvalitetnej
šo prehrano (čim preje dobiti 
predlog oz. ponudbo od Za
voda za napredek gospodinj
stva glede sestave jedilnikov 
in organizacije menze.)

© Ker je škoda, ki je na
stala pri poplavi v višini
406.000 S din, zaradi velike 
množine dežja, nepopravljiva, 
je upravni odbor sprejel 
sklep, da se ta  zcaasek odpiše v 
breme izrednih dohodkov.

Povračilo nastale škode to
varna od zavarovalnice ne 
more zahtevati, ker proti po
plavam v letošnjem letu ni
smo jreč zavarovani, zaradi 
podražitve tovrstnega zavaro
vanja, saj po novih predpisih 
to znaša letno 2,500.000 din.

© Upravni odbor je do
končno potrdil predlog sploš
nega sektorja o odprodaji to
varniških stanovanj in sicer 
po pogojih, ki jih vsebuje 
pravilnik stanovanjskega pod-- 
jetja Bežigrad-Moste.

Splošni sektor mora še v 
mesecu novembru 1968 od 
vseh koristnikov tovarniških 
stanovanj, ki so še zaposleni 
v naši tovarni, z anketo ugo
toviti pripravljenost nakupa 
stanovanja.

Za vse, koristnike tovarni
ških stanovanj, ki v naši to-, 
varni niso več zaposleni, je 
odkup stanovanja obvezen.

© Vprašanje možnosti od
prodaje oz. nakupa tovarni
ških stanovanj, skupaj s sod
nij sko ocenitvijo stanovanj z 
upoštevanjem tržnih vredno
sti mora bili, dokončno reše
no še v tekočem letu 1968. 
Za izvedbo tega sklepa se za
dolži splošni sektor.

© Upravni odbor je spre
jel sklep, da se iz razpolož
ljivih sredstev, na predlog in
vesticijske komisije odobri 
nakup 21 industrijskih stolov 
za potrebe montaže BA, kjer 
se' uvaja VF sistem.

Potrebe po novih stolih so 
večje, vendar bodo nadaljnji 
nakupi sledili kasneje, ko bo
do na razpolago za to po
trebna sredstva.

© Upravni odbor je ne* 
ugodno rešil vlogo Javne tri
bune, ki nas prosijo za de
narno pomoč, ker tovarna 
zaradi slabe finančne situa
cije,-z zato -potrebnimi finanč
nimi sredstvi ne razpolaga.

R A Z P IS
Združeno podjetje 
» I S K R A «  K R A N J  
Prodajno servisna organizacija,
Ljubljana, Kotnikova 6

s p r e j m e  v delovno razmerje:
1. korespondenta za določen čas (6  mesecev)
2 . korespondenta za nedoločen čas
3. referenta za nedoločen čas
4. stenodaktilografa za določen čas (eno leto)
5. administratorja za določen čas (6  mesecev)
POGOJI: 
pod L:
— srednja strokovna izobrazba ekonomske ali admini

strativne smeri
— znanje strojepisja 
pod 2 .:
— srednja strokovna izobrazba ekonomske ali admini

strativne smeri
— aktivno znanje nemškega jezika
— znanje strojepisja 
pod 3.:
— srednja strokovna izobrazba ekonomske smeri
— aktivno znanje angleškega jezika
— znanje strojepisja 
pod 4.:
— srednja strokovna izobrazba administrativne smeri 

ali dveletna administrativna šola
— znanje strojepisja in stenografije
pod 5.:
— srednja strokovna izobrazba administrativne smeri 

ali dveletna administrativna šola
— znanje strojepisja.
Nastop delovnega razmerja je možen takoj. Osebni 
dohodek po pravilniku o delitvi OD ISKRE PSO. 
Pismene ponudbe pošljite kadrovski službi Prodajno- 
servisne organizacije Združenega podjetja ISKRA Kranj, 
Ljubljana, Masarykova 15.
Oglas velja do zasedbe delovnih mest.
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I  OBVESTILO

= Počitniški dom ISKRA na Bledu potrebuje za silvestro- E 
= vanje 3

INSTRUMENTALNI TRIO |

3  ki bi dobro zabaval goste na Silvestrov večer. E

3- Ponudbe sprejema upravnik Počitniškega doma ISKRA E 
|  na Bledu tel. 77-327 |
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Iz sklepov
samoupravnih organov

rf a¡

Tovarišica TILKA KOZAN, članica našega kolektiva ISKRA — »Elektromehanika« Kranj, 
je bila pred kratkim invalidsko upokojena. Sodelavci ATN so se prisrčno poslovili od nje 
in ji poklonili lepa darila ter ji zaželeli «e mnog«’srečnih in zadovoljnih let. Preko glasila Iskra 
pa je poslala naslednjo zahvalo: »Vsem sodelavcem ATN se lepo zahvaljujem za vso pozornost- 
in darila. Na vse to mi bo ostal lep spomin. Vsem sodelavcem ATN, sindikalni podružnici,’ 
socialnima delavcema in zdravstvenemu osebju Ambulante Iskra, posebno dr. Cepudru — M 
me niso pozabili ob prihodu iz bolnišnice po težki operaciji — iskrena hvala za izkazano ra
zumevanje in pomoč. Vsem želim mnogo delovnih uspehov in sreče pri njihovem nadaljnjem 
delu.«

Množično tekmovanje 
z zračno puško v Kranju

Najštevilnejša SD »ISKRA« Kranj

SKLEPI
15.- seje UÓ (27. 11. 1968.)

•  Upravni odbor je potr
dil sklepe SDE o izplačilu 
poslovnega usjpefaa za mesec 
november tar sprejel predlog 
kolegija, da še tudi v TPS 
upošteva kot mesečna obvez
nost 1 /1 2  letnega plana.

Upravni odbor je raz
pravljal o predlogu strokov
nih služb in smatra, da je 
predlog za dopolnitev iin 
spremembo pravilnika pri
meren za javno obravnavo. 
Rok javne- obravnave -je do
15. 12. 1968.

Obenem je upravni odbor 
sprejel tudi predlog central
ne komisije za delitev OD, 
da naj znaša minimalni oseb
ni dohodek delavca v ZZA 
600 N din.

$  V zvezi z vlogo odd. 327 
— RRS II je upravni odbor 
sprejel sklep, da sedanji 
svet delovne enote RRS II s 
člani, ki so zaposleni v no
voustanovljenem razvojnem 
sektorju Za TEN, postane or
gan upravljanja tega novega 
sektorja. V oddelkih bivšega 
RRS II, ki so sedaj- pod ne
posrednim vodstvom pomoč
nika direktorja se za čas ta
kega njihovega’ statusa uve
de neposredno upravljanje in 
naj kolektivi teh oddelkov 
izvolijo na ovojem ~ zboru 
predsednika in namestnika 
zbora kolektiva oddelka. Ne 
iiede na nespremenjeno teh- 
fjijfco obračuna delovne enote 
RRS II do konca tega leta 
naj se oddeioic 327. samo
upravno vključi v ; isvet <Te- 
!o$h|renoite RUS IV. Delavci 
Sdodeilka 327, ki so bili člani

sveta delovne enote RRS II, 
postanejo sedaj dlani sveta 
delovne enote RRS IV. 
Da bi se zajamčila objek
tivnost. pri nastajanju skup
nih režijskih stroškov v  ob
računu delovne enote RRS 
II, odobrava te do konca leta 
za vse iz RRS II zlečene od
delke (322, 323, 327 in 328) 
pomočnik direktorja za raz
voj. Kateri so ti stroški pa 
določi ekonomSko-analitski 
oddelek.

SKLEPI 7. IZREDNEGA
ZASEDANJA DS (25. 11. 

1968)
© Delavski svet sklene, da 

se razlika, id je pri delitvi 
ostanka dohodka ña osebne 
dohodke in sklade ostala v 
korist osebnih dohodkov, raz
deli članom kolektiva. Izpla
čilo naj bo opravljeno do 
konca letošnjega leta, in si
cer v višini pripadajočega od
stotka osebnega dohodka v 
devetih mesecih.

© Splošni sektor naj izde
la pregled vseh, še veljavnih 
sklepov samoupravnih: orga
nov. I

© Delavski, svet sklene,? da 
se s l. januarjem 1969 pre
neha koristiti mesečne avto
busne vozovnice, za prihod 
na delo. Obračun prevbziííh 
stroškov naj sc vodi po pri
sotnosti na delu.

© Delavski svet sprejema 
v vednost poročilo o trenut
ni finančni situaciji, ki ga je 
podal direktor in odloča, da 
se razgovorov v Prodajno ser
visni organizaciji Udeležita 
tudi predstavnika samouprav
nih organov, tovariša Ernest 
Noč in Franc Slabe.

Državni praznik, 29. novem
ber ¡n 2 0 . letnico strelske or
ganizacije so kranjski strelci 
dostojno proslavili. Več kot 
sto strelcev se je udeležilo 
pretekli teden tekmovanja z 
zračno puško, ki ga je v strel
skem domu »Iskre« pripravila 
Občinska strelska zveza Kranj 
Med njimi je bilo največ 
članov SD »Iskra«, in sicer 
kar 18 od skupnega števila 
102.

Lahko rečemo, da je bilo to 
tekmovanje polno presene
čenj, zlasti pa so bili zado
voljni .nastopajoči, ko so 
prvič nastopili na modernem 
avtomatiziranem strelišču. Te
kmovanje je potekalo brez 
vsakih zastojev in težav, kar 
se do sedaj ni cesto dogaja
lo. Organizator jih je razve
selil tudi , z nagradami.. 

Čeprav se strelci SD 
»Iskra«" tokrat niso uvrstili

na najboljša mesta, so vse
eno zadovoljni z izkupičkom. 
Drugo mesto v ekipni raz
vrstitvi- in odlično, tretje me
sto Branka Lozarja, ter tri 
nagrade za mlade strelke 
Gartnerjevo, Novakovo in 
Trelčevo, so prav gotovo 
vzpodbuda za vse člane druži
ne, ki se že dva meseca ve
stno pripravljajo ' na novo 
tekmovalno sezono. Zlasti je 
treba pri tern pohvaliti mla
dega Lozarja, ki vodi vaje in 
pomaga' mladina začetnikom 
premagati prveg težave.

Zmaga Vinka Freliha iz 
SD »Bratstvo — Eddmstvo« 
sicer ni presenečenje, z re
zultatom. 192 krogov od 200 
možnih pa je močno prehi
tel Ostale strelce. Takega re
zultata ni dosegel na streli
šču SD »Iskra«' dosedaj še 
noben tekmovalec.

REZULTATI;
Ekipe — (12 ekip)
1 »Bratstvo —  Edimstvo* 

1313 krogov; 2. »Iskra« I 1275; 
3. »Tone Nadližaf« 1265; 4. 
»Teh. tekstil, šola« 1259;; 8. 
»Iškra« II 1079 itd.

Posamezno — (102 tekmov.)
1. Frelih (B. E.) 192; ¿.Mar- 

tinčič (T, N.) 181; 3. Lozar 
(Iskra) 180; 4. Peternel (Sa
va.) 180; 5. Marič (B. E.) .173;
9. Černe (Iskra) ,169; 12. Ma
lovrh (Iskra) 167; 18. Globoč
nik (Iskra) 163; 22. Bojaaič 
(Iskra) 10 itd.

I S K R A — glasilo delovne 
ga. kolektiva Iskra in d u striji 
za elektromehaniko teleko 
munikacije elektroniko ih 
avtomatiko — Urejuje uredni
ški odbor — Glavni urednik:
Pavel Gantar — odgovorni 
urednik: Igor Slavec — izha
ja tedensko — Rokopisov ne 
vračamo — Tisk in klišeji! 
*CP Gorenjski Uek» Kranj

Bled vas vabi
Uprava počitniškega doma »ISKRA« na Bledu 
vabi na

SILVESTROVANJE S PLESOM 
v domu na Bledu 31. decembra.

Skupna oskrba in rezervacija . 60 N din.
Živa In reproducirana glasba — pristna vina — odlična

SI  
s
•  -. J U
#  kuhinja!
S Prostori zelo primerni za zaključene družbe.
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Krek — mladinski 
šahovski prvak

V petek, 6 . decembra še je odvijala zelo zanimiva 
borba za mladinskega šahovskega prvaka" »ELEK- 
TROMEHANIKE«. Vsa srečanja so bila zelo razbur
ljiva in izenačena, saj se vse do zadnjega; kola ni 
vedelo za zmagovalca.

Prvo mesto je osvojil med 12 nastopajočimi Polde 
Krek z malenkostnim naskokom pred Jerebom, iin, 
Torkarjem. Slednji je zapravil prvo ihdšto rpo zelo 
slab ih  igrah v zadnjih kolih; Zadovoljiti se. je'moral 
z drugim oz. tretjim mestom.

Rezultati:
1. Polde Krek, ATN (9. točk); 3.-2. Branko Jereb, 

Orodjarna (8 točk); 2.-3. Franc Torkar, ATN (8 . 
• točk); 4, 'Krešimir Turuk, Tehn. sluz (6,5 točk); 5.

Jože Sajenič, Meril, naprave (6 . točk). •’ H. S.
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Prijave sprejema upravnik Počitniškega doma na Bledu @ 
tel. 77-327. !
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OBVESTILO
Sindikalna podružnica ISKRA »Elektromehanik« . Kranj 
organizira v letošnji zimi za člane kolektiva l- r' ^evne

ZAČETNE SMUČARSKE TEČAJ 
v času od 29. do 26. januarja ter od 27. januarja 

do 3. februarja in sicer na 
KOFCAH in KRVAVCU.

Dnevni penzion na Kofcah znaša 25 N din, na Krvavcu 
(hotel) pa 38 N din oz. 29 N din z ozirom.na kategori
zacijo hotela, ki ima stari in novi del stavbe. ;

, Vaditelja plača sindikat!
Prijave prejema tajništvo sindikata (nad restavracijo) 
tel. 395 in sicer do 20. decembra 1. 1, kjer se dobijo 
tudi podrobnejše informacije, število tečajnikov je ome
jeno.


